



MUNICIPAL

Gazette

MUNICIPALE

DE—OF

Montreal

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

Deuxième année - No. 12
Second year -

24 Avril 1905
April

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE : MAIN 4240

Paraît le lundi matin

Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

Deliberations

des Commissions, etc

of Committees, etc

COMMISSION DES FINANCES

Compte-rendu de l'assemblée du 14 avril

Sont présents: MM. les échevins Vallières, président, Sadler, Ekers, Lapointe et Carter.

—Les soumissions pour l'emprunt de \$300,000, à 4% pour 40 ans, étant ouvertes, donnent le résultat suivant:

1. La Banque d'Épargnes à	105.17
2. Hanson Bros.	104.76
3. Wilson-Smith	103.577
4. Gay & Co.	102.57
5. N. W. Harris, Boston	102.056
6. Wood, Grundy & Co.	102.12
7. Canadian Dominion Securities, Montreal.	102.11
8. Denison, Prior & Co., Boston	102.07
9. Canadian Securities	101.75
10. Todd & Co., Cincinnati	101.17
11. W. C. Brent, Toronto	101.03

La soumission de la Banque d'Épargnes étant la plus élevée, il est

Résolu: De l'accepter, et que les chèques soient remis aux autres soumissionnaires.

—Proposé par M. l'échevin Carter, et

Résolu: Qu'un catalogue des livres achetés par la Ville pour l'usage du département en loi et pour la Cour du Recorder soit préparé immédiatement et qu'à l'avenir, tout livre acheté soit entré dans ce catalogue qui sera tenu dans le bureau du contrôleur.

—Soumis et lus:

1. Rapports du Bureau de Santé et de la Commission de la Voirie recommandant la construction d'un égout dans la rue Saint-Christophe, à partir de l'extrémité de l'égout existant jusqu'à un point à 75 pieds au nord. Coût \$300.00, entièrement payable par les propriétaires intéressés.

Résolu: De concourir dans ces rapports.

2. Rapports du Bureau de Santé et de la Commission de la Voirie, recommandant la construction d'un égout dans la rue Boyer, de la rue Gilford jusqu'à un point à 750 pieds au nord.

FINANCE COMMITTEE

Report of Meeting, held the 14th of April.

Present: Ald. Vallières, chairman, Sadler, Ekers, Lapointe and Carter.

—The tenders for the \$300,000 loan at 4% 40 years, being opened, the following results were given:

1. City and District Savings Bank at	105.17
2. Hanson Bros.	104.76
3. Wilson-Smith	103.577
4. Gay & Co.	102.57
5. N. W. Harris, Boston	102.056
6. Wood, Grundy & Co.	102.12
7. Canadian Dominion Securities, Montreal.	102.11
8. Denison, Prior & Co., Boston	102.07
9. Canadian Securities	101.75
10. Todd & Co., Cincinnati	101.17
11. W. C. Brent, Toronto	101.03

The tender of the City and District Savings Bank being the highest, it was

Resolved: To accept the same, and that the cheques be remitted to the other tenderers who were not successful.

It was moved by Ald. Carter, and

Resolved: That a catalogue be made of the books purchased by the City, for the use of the Law Department, and Recorder's Court and in future all books purchased be added to such catalogue which must be kept in the Comptroller's office.

—Submitted and read:

1. Reports from the Board of Health and Road Committee, recommending the construction of a sewer in St. Christophe street, from the end of existing sewer to a point 75 feet north. Cost \$300 to be paid by the interested proprietors.

Resolved: To concur in said reports.

2. Reports from Board of Health and Road Committee, recommending the construction of a sewer in Boyer street, from Gilford street to a point 750 feet north.